
PROTOKÓŁ nr 3/2022 z dnia 24.01.2022 r 

Z POSIEDZENIA RADY RODZICÓW 

Szkoły Podstawowej nr 20 w Gdyni. 

 

W dniu 24 stycznia 2022 o godzinie 18:00 odbyło się spotkanie Rady Rodziców SP nr 20 im. 2 

Morskiego Pułku Strzelców w Gdyni poprzez platformę MS Teams. 

W spotkaniu wzięło udział 23 przedstawicieli klas na 28. oddziały szkolne (nie obecni 

przedstawiciele następujących klas: 1A, 4C, 6B, 7A, 7D. Obradom przewodniczyła przewodnicząca RR 

Pani Aleksandra Korbeń oraz pozostali członkowie Prezydium w składzie: 

Karolina Urbańska – wiceprzewodnicząca RR SP 20 w Gdyni 

Kinga Kochańczyk -skarbnik RR SP 20 w Gdyni 

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele szkoły w osobach 

Dyrektor SP 20 Pani Marta Szymańska,   

Wicedyrektor Pani Iwona Nitychoruk i Iwona Jaszińska Kondrat 

Z uwagi na odmienną formę spotkania, zebranie miało formę dyskusji bez harmonogramu. 

Protokolantem spotkania była Pani Kinga Kochańczyk 

Informacja o stanie konta RR na dzień 24.01.2022 r. Stan na dziś: 42 875,87 zł.  

Na wniosek przedstawicielki klasy 1B ustalono, że zostanie powołana komisja rewizyjna do pracy w 

komisji zgłosiły się Agata Lewandowska (1B) i Łucja Bieleninik (2A), skład komisji zostanie 

przegłosowany na następnym spotkaniu RR. 

Przewodnicząca odczytała plan finansowy 

PLAN FINANSOWY NA ROK SZKOLNY 2021 / 2022 

 

Lp.  Cel Planowana 

kwota  

Zaakceptowana 

kwota 
 

1.  Środki czystości  10.000,00   

2.  Ksero 10.000,00   

3. Nagrody na koniec roku szkolnego 10.000,00   

5. Festyn z okazji dnia dziecka 

 

6.000,00   

6. Bal karnawałowy dla klas  

I – III 

1.000,00   

7.  Zakup słodkości na Mikołajki   4.000,00   

9. Prenumerata Świerszczyka 3.000,00   

10. Test diagnostyczny klas III 1.000,00   

11.  Dofinansowanie na konkursy 

szkolne – wnioski od nauczycieli 

9.000,00   

13. Doposażenie biblioteki 2.500,00   

 



Wg informacji na dzień 24.01.  Pani Dyrektor oznajmiła, że wg planu dzieci wrócą do nauczania 

stacjonarnego 31.01, a podjęte działania (nauczanie zdalne 21-28.01) pozwolą przerwać transmisję 

wirusa.  

Doprecyzowaliśmy komunikację pomiędzy członkami RR za pośrednictwem programu Librus. 

Zadano pytanie o minimalną liczbę ocen z danego przedmiotu, na podstawie których jest wystawiana 

ocena. Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi, że nauczyciel o tym decyduje. Wystawianie oceny 

proponowanej śródrocznej nie jest wymagane. 

W kwestii dotyczącej publikowania danych finansowych RR na stronie szkoły podejmiemy decyzję w 

oparciu o podjętą dyskusję na następnym spotkaniu RR.  

Zakończenie obrad oraz wyznaczenie terminu kolejnego zebrania.  

 

Termin kolejnego spotkania: 07 03 2022 r godzina 18.00 

 

 

……………………………..                      ………………………………….                        …………………………………….. 

Vice przewodnicząca RR                      Skarbnik RR                               Przewodnicząca Rady Rodziców 

    Karolina Urbańska                          Kinga Kochańczyk                                   Aleksandra Korbeń 


